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javaslatot a Képviselő-testületnek a költségtérítés 
módj áról.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdés? Vélemény, észrevétel? Aki a rendelettervezetet 

elfogadja, kérem szavazzon!

A Képviselő-testület a rendelettervezetet 16 igen 
szavazattal, 3 tartózkodás mellett a következő rendeletet 
alkotta :

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testületének
30/1997. (VI.9.) számú önkormányzati

r e n d e l e t e
a köztisztviselők munkavégzéséről, munka- és pihenőidejéről, 

jutalmazásáról, valamint juttatásairól szóló 
46/1992. (XI.16.) számú önkormányzati rendelet

m ó d o s í t á s á r ó l

(A rendelet szövege a jegyzőkönyv melléklete!) 

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem szavazzon!

A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen 
szavazattal, 3 tartózkodás mellett a következő határozatot 
hozta:

142/1997. (V.29.) számú képviselő- testületi határozat:

Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete a 
4/1997. (1.30.) számú határozatát a köztisztviselők 
munkavégzéséről, munka- és pihenőidejéről, jutalmazásáról, 
valamint juttatásairól szóló 46/1992. (XI.16.) számú 
önkormányzati rendelete 6. §-át hatályon kívül helyező 1997. 
május 29-én megalkotott önkormányzati rendelete hatályba 
lépésével megegyező időponttal

v i s s z a v o n j  a .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A nyilvános ülést most megszakítanánk, zárt ülést rendelek 

el 10,40 órától.

S Z Ü N E T  10,30 órától - 10,40 óráig.
11,4 0 órától - 11,00 óráig zárt ülés.
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D r . Bakonyi Csilla, Bátor Antal, Sajtos János, Völgyi Árpád 
képviselők 11,00 órakor elmentek. A létszám 17 fő.

8. / Várpalota Város Önkormányzata vagyongazdálkodásáról 
szóló rendelettervezet elkészítése határidejének 
módosítása (153.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Folytatjuk nyilvános ülésünket.

Dr. F e k e t e  Antal János:
Tisztelt Képviselő-testület! A rendelettervezet

módosításán dolgoztunk. Nem tartom olyan állapotban lévőnek, 
hogy testületi ülésre vitára alkalmas legyen. Ezért későbbi 
időpontban tudjuk a testület elé terjeszteni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Jogi és Ügyrendi Bizottság állásfoglalását kérem!

F a 1 u s s v Sándor:
A Jogi és Ügyrendi Bizottság a határozati javaslatot 5 

igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdezem, vita nélkül szavazásra tehetem-e fel?
Aki a határidő módosítással egyetért, kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 16 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett a következő határozatot hozta:

145/1997. (V.29.) számú képviselő-testületi határozat:

Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete a- 
vagyongazdálkodásról szóló rendelettervezet elkészítésének 
határidejét meghosszabbítja.

Határidő: 1997. júniusi képviselő-testületi ülés 

Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester

9./ Oktatási intézményvezetők megbízása (147.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az előkészítőt kérdezném, minden az előírásnak megfelelően 

készült az elkészítés folyamán?

M a d a r a s  Annamária:
Igen.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A bizottsági állásfoglalások ismertetését kérem!
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S u r á n v i Pál:
Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a Zrínyi Ilona 

Általános Iskola igazgatói álláshelyére Dezső Mihályné 
megbízását 8 igen szavazattal, 3 tartózkodással,

a 9. sz. Általános Iskola igazgatói álláshelyére Kóta 
Dénes megbízását 8 igen szavazattal, 2 nem szavazattal, 1 
tartózkodással,

Merics József megbízását 5 igen szavazattal, 2 nem 
szavazattal, 4 tartózkodással,

a Zeneiskola igazgatói álláshelyére Dóczi István 
megbízását 8 igen szavazattal, 3 tartózkodással,

Hergovics János megbízását 1 igen szavazattal, 10 
tartózkodással,

Kühlné Szili Gabriella megbízását 4 igen szavazattal, 1 
nem szavazattal, 6 tartózkodással,

Molnár Péter megbízását 8 nem szavazattal, 3 
tartózkodással 

szavazta meg.
A Bizottság a Zrínyi Ilona Általános Iskola igazgatói 

álláshelyére Dezső Mihályné megbízását 8 igen szavazattal, 3 
tartózkodással,

a 9. sz. Általános Iskola igazgatói álláshelyére Kóta 
Dénes megbízását,

a Zeneiskola igazgatói álláshelyére Dóczi István 
megbízását

8 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett javasolja 
elfogadásra a Képviselő-testületnek.

F a  1 u s s v Sándor:
A Jogi és Ügyrendi Bizottság 6 igen szavazattal a Zrínyi 

Ilona Általános Iskola igazgatói teendőinek ellátásával 
Dezső Mihálynét javasolja megbízni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Javasolom, hogy intézményeken keresztül haladjunk végig. A 

2-es iskola pályázója a jelenlegi igazgató Dezső Mihályné.

Dr. B a r i c z a  Sarolta:
Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság megbízásából 

vettem részt Dezső Mihályné pályázatával kapcsolatos 
értekezleten és amit itt ebben az anyagban leírtak én azokat 
tapasztaltam. Szeretném a testület figyelmébe ajánlani, hogy 
támogassa az igazgatói megbízatást.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Szavazásra teszem fel, aki Dezső Mihályné kinevezésével 

egyetért a Zrínyi Ilona Általános Iskola igazgatói állására, 
kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 17 igen szavazattal a következő 
határozatot hozta:

146/1997. (V.29.) számú képviselő-testületi határozat:

Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete megbízza 
Dezső Mihálynét (szül.: Jenő, 1945. január 31., lakik: 
Várpalota, Rózsakűt u. 2o.) 1997. augusztus 1-jétől 2002. 
július 31-ig terjedő 5 tanéves határozatot időre a Zrínyi 
Ilona Általános Iskola igazgatói teendőinek ellátásával,
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57.000,- Ft illetéményét változatlanul hagyja, vezetői 
pótlékát 23.600,- Ft-ban állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri Dezső Mihálynét, hogy a 
megbízás elfogadásáról 15 napon belül írásban nyilatkozzék. 
(Kjt. 23. § (1) c./ pont)

A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy a 
kinevezéssel kapcsolatos intézkedéseket tegye meg.

Határidő: 1997. június 30.

Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A 9. sz. Általános Iskola két pályázója Merics József és 

Kóta Dénes úr. Kérdés van-e?

V á m o s i  Tibor:
A Merics úr pályázatában olvastuk, hogy nem teljesen 

elégedett az iskola tanulóival, a viselkedéssel gond van. Én 
a tanár-diák, szülő-diák kapcsolatról szeretnék egy pár szót 
hallani.

Sajtos János képviselő 11,40 órakor bejött. A létszám 18 fő.

M e r i c s  József:
Gyakorlatilag arról van szó, aki régebb óta ismeri ezt a 

körzetet az tudja nagyon jól, hogy annak idején a hozzánk 
járó gyerekek a 2-es iskolához tartoztak, akkor is nagyon 
sok probléma volt. Ennek ellenére úgy látom, hogy igen erős 
szülői és pedagógus összefogással meg lehetne valósítani 
azt, hogy a gyermekek elérjék a kívánt színvonalat.

F a 1 u s s v Sándor:
A bizottságunk pályázati eljárásra észrevételt nem tett. 

Két érintett közül Kóta Dénes úrra 3 igen szavazattal, 2 nem 
szavazattal és 1 tartózkodással nem támogattuk. Merics 
József úrra 3 igen szavazattal és 3 tartózkodás mellett nem 
adtuk támogatásunkat. Hasonló volt mind a két esetben, 
megoszlottak a szavazatok.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság két pályázó 

közül Kóta Dénes úr pályázatát és kinevezését javasolja a 
testületnek elfogadásra, aki ezzel egyetért, kérem 
szavazzon!

A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, 1 nem
szavazattal, 7 tartózkodás mellett Kóta Dénes kinevezését 
nem támogatta.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Merics József úr pályázatát teszem fel szavazásra, aki 

ezzel egyetért, kérem szavazzon

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, 9 tartózkodás 
mellett Merics József kinevezését nem támogatta.
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L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Zeneiskola igazgatói pályázatára pályázatot nyújtott be 

Dóczi István, Hergovics János, Kühlné Szili Gabriella és 
Molnár Péter. Kérem, hogy az Oktatási, Kulturális és Sport 
Bizottság állásfoglalása kerüljön megismétlésre.

S u r á n v i Pál:
Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság 8 igen 

szavazattal és 3 tartózkodás mellett Dóczi István 
kinevezését támogatta.

F a 1 u s s v Sándor:
A Jogi és Ügyrendi Bizottság a Zeneiskola igazgatói 

állására beérkezett négy pályázatról az alábbiak szerint 
szavazott: Dóczi István 3 igen szavazattal, 3 tartózkodás 
mellett nem kapott támogatást. Hergovics János 1 igen 
szavazat, 1 nem szavazattal, 4 tartózkodás mellett nem 
kapott támogatást. Kühlné Szili Gabriella: 2 igen 
szavazattal, 4 tartózkodás mellett nem volt támogatás. 
Molnár Péter 4 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett nem 
volt támogatás.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdése kinek van? Vélemény, észrevétel?

V á m o s  i Tibor:
Úgy gondolom, hogy elég közeli a helyzet Dóczi úr és 

Hergovics úr között. A pályázatban, amit a Dóczi úr leírt 
megragadja az embert. Jobban kell szeretni a gyereket, mint 
a zenét. Azt hiszem egy nevelő ennél tömörebben nem is tudja 
kimondani, hogy tulajdonképpen ő a zenét szereti, de 
mindezek ellenére kimondottan a gyerek nevelésének a lényege 
tükröződik. Én azt tudom javasolni, hogy Dóczi urra 
szavazzunk és őneki értékeljük elsősorban a pályázatát.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Aki Dóczi István úr kinevezésével egyetért, kérem 

szavazzon!

A Képviselő-testület 17 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett a következő határozatot hozta:

147/1997. (V.29.) számú képviselő-testületi határozat:

Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete 1997. 
augusztus 1-jétől 2002. július 31-ig terjedő 5 tanéves 
határozott időre megbízza Dóczi Istvánt (a.n.: Herczeg 
Sarolta, szül.: 1942. október 19., lakcíme: Székesfehérvár, 
Gáz u. 17.) a Zeneiskola igazgatói teendőinek ellátásával. 
Nevezett illetményét 56.700,- Ft-ban, vezetői pótlékát 
23.600,- Ft-ban állapítja meg.

A Képviselő-testület felkéri Dóczi Istvánt, hogy a 
megbízás elfogadásáról a Kjt. 23. § (1) bekezdés c.) pontja 
értelmében 15 napon belül írásban nyilatkozzék.
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A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy a 
kinevezéssel kapcsolatos intézkedéseket tegye meg.

Határidő: 1997. június 30.

Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Következőt szeretném elmondani. A 9. sz. Általános Iskola 

vonatkozásában van előttünk egy előterjesztés, ahol az 
Igazgató úr kéri a nyugdíjaztatását. Az előttünk álló 
lehetőség, ismételt szavazáson eredményt produkálunk, vagy 
az igazgató-helyettesek közül tárgyalás eredményeként 
megállapodunk egy évre megbízott igazgatóként vigye a 9. sz. 
Általános Iskolát.

Aki Kóta Dénes kinevezésével egyetért, kérem szavazzon!

A Képviselő-testület Kóta Dénes úr kinevezését 12 igen 
szavazattal, 1 nem szavazattal, 5 tartózkodás mellett nem 
támogatj a .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A következő testületi ülésre felkérem a Humán 

Közszolgáltatási Iroda vezetőjét, hogy készítse elő melyik 
igazgató-helyettessel tudnánk megegyezni az 1 éves 
megbízásos jogviszonyban.

F a 1 u s s v Sándor:
Javasolom, hogy a 9. sz. Általános Iskola igazgatói 

kinevezését titkos szavazással kíséreljük eldönteni!

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Aki egyetért a titkos választással, kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 13 igen szavazattal, 5 tartózkodás 
mellett egyetértett a titkos szavazással.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Felkérem a Jogi és Ügyrendi Bizottság elnökét a 

szavazatszámláló bizottság felállítására, és 15 perc 
technikai szünetet rendelek el.

(Falussy Sándor ismerteti a titkos szavazás szabályait.)

F a 1 u s s v Sándor:
Tisztelt Képviselő-testület! A titkos szavazás eredményét 

szeretném ismertetni. 18 képviselő szavazott. Kóta Dénes úr 
12 szavazatot, Merics József úr pedig 6 szavazatot kapott. 
Megállapíthatjuk, hogy a kinevezéshez szükséges minősített 
többséget egyik pályázó sem kapta meg ennek a szavazásnak a 
során sem.
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(A szavazásról készült jegyzőkönyv mellékelve.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Következőt szeretném elmondani, azon túlmenően, hogy az 

úraknak köszönöm a pályázatát.
Határozati javaslatot fogalmazok meg, a hivatal készítse 

elő a júniusi testületi ülésre a megbízást az igazgatói 
teendők ellátására. Nyilvánvalóan egyeztetni kell, hogy 
melyik igazgató helyettes vállalja el, aki ezzel egyetért 
kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 14 igen szavazattal, 2 nem szavazattal, 
2 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta:

148/1997. (V.29.) számú képviselő-testületi határozat:

Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete 
megállapítja, hogy a 9. sz. Általános Iskola magasabb 
vezetői (igazgatói) beosztásának ellátására kiírt pályázat 
nem vezetett eredményre, mivel egyik pályázó sem kapott 
megbízást.

Felkéri a Polgármestert, hogy a 9. sz. Általános Iskola 
igazgató-helyetteseivel egyeztessen arra vonatkozóan, hogy 
ki vállalja el megbízással az intézmény vezetését.

A tárgyalás eredményének megfelelően a júniusi testületi 
ülésre a megbízásról az előterjesztést a Polgármester 
készíttesse elő a Humán Közszolgáltatási Irodára.

Határidő: 1997. júniusi testületi ülés 
Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kedves barátaim, tisztelt képviselő társaim! Valamennyiünk 

nevében meleg szeretettel, tisztelettel köszöntőm Várpalota 
Város két díszpolgárát Herbert Eile tanácsnok úrat, és Klaus 
Berthold képviselő úrat Wolfsberg-ből.

H e r b e r t  Eile:
Igen tisztelt Polgármester úr, Alpolgármester úr, tisztelt 

Képviselő-testület4 Ahogy azt már a Polgármester űr 
említette március 9-én nálunk helyhatósági választások 
voltak. Városunk egy kicsit kisebb lett. Valami hasonló 
történt, mint ami alakulóban van Pétfürdőn. Egy népszavazás 
keretében önnállósodás mellett döntöttek. Tíz nappal ezelőtt 
átvettem én is a feladatot és a felelősséget, a sport, 
kultúra és a partner város területén. Március 9-e óta 
Wolfsberg város tanácsának a tagja, bizottsági elnök vagyok 
a sport területén.

A testületünk pozitívan áll hozzá a partnervárosi 
kapcsolat kérdéséhez, mivel azonban a szűkebb plénium 
döntése mellett a nagy testület döntésére is szükségünk van. 
Az volt az akkori vélemény, hogy várjuk meg március 9-i 
helyhatósági választásokat, hogy ne kényszerítse rá, egy 
régebbi vezetés az akaratát a majdan megválasztható 
testületre. Mivel nálunk a testületek megbízatása 6 évre 
szól, most azzal a megbízatással jöttem Klaus Berthold
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kollégámmal, hogy Polgármester úrral ma megbeszélést 
folytassak annak érdekében, hogyan alakulnak a városi 
kapcsolataink a jövőben a gazdaság, a sport, a kultúra 
területén.

Szeretnénk egy időpont-tervezetet is összehozni a 
közvetlen jövőre, és úgy tűnik, hogy valóban semmi nem áll 
útjában annak, hogy Várpalota és Wolfsberg közötti 
partnerkapcsolatok hivatalossá emelkedjenek. Én szeretném 
remélni, hogy amikor ennek a wolfsbergi jóváhagyására sor 
kerül, akkor Polgármester úrat és az egész Képviselő- 
testületet Wolfsbergben köszönthetjük majd.

Űgyanűgy gondolom azt, hogy a várpalotai jóváhagyás 
alkalmára a wolfsbergi testület is megjelenik Várpalotán. 
Végezetül had idézzem Winsont Churchill-t, aki állítólag 
egyszer azt mondta, hogy "a demokrácia uraim az borzasztó 
dolog, de még senki jobbat nem talált".

Tudom azt, hogy a demkorácia időnként nagyon kegyetlen és 
fárasztó tud lenni, látom azt is, hogy időnként emberi 
sorsokról, emberi életpályák irányításáról, befolyásáról van 
szó. Ahhoz valóban az embernek felelősséggel kell döntenie 
és nyilván szeretné tudni, hogy miben dönt. Az természetes, 
hogy aki politikára adta a fejét, annak ezt a felelősséget 
fel kell vállalni.

Engedjék meg, hogy Önöknek sok örömet kívánjak 
városirányító munkájukban. Szeretném kifejezni azt a 
reményemet is, hogy az Önök közreműködésével, Várpalota és 
Wolfsberg kapcsolatai pozitívan fejlődnek.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
12,30 - 13,30 óráig ebédszünetet rendelek el és átadom - a 

Wolfsbergi vendégek fogadása miatt - az ülés vezetését 
Alpolgármester úrnak.

S Z Ü N E T  12,30 órától - 13,35 óráig.

Dr. Baricza Sarolta, dr. Dancsó Mária Éva, Deák Istvánná, 
Leszkovszki Tibor képviselők a szünet után nem jöttek 
vissza. A létszám 14 fő.

10./ Közoktatásfejlesztés számítógépes hálózatának kiala
kítása (172.)

T ö r z s ö k  Károly:
13,35 órakor kezdjük meg ülésünket, megállapítom, hogy 14 

fővel a Képviselő-testület határozatképes.
Nem jött vissza dr. Dancsó Éva Mária, Deák Istvánné, dr. 

Baricza Sarolta és Leszkovszki Tibor.
Tárgyalásra következik a 172-es sorszámmal kiadott anyag. 

Az összeállításban részt vettek a Humán Közszolgálati Iroda 
szakértői. Kiegészítésként annyit, hogy a középfokú 
intézményekben - a városban kettő van ilyen - központilag 
ingyenesen kiépítésre kerül a számítógépes hálózat és az 
INTERNET kapcsolási lehetőség. A pályázati felhívásban 
szerepel egy olyan kitét, hogy néhány általános iskola is 
bekerülhet az INTERNET hálózatba, illetőleg pályázat alapján 
önrész segítségével a hálózat kiépítése, mármint a belső 
hálózat kiépítése is támogatást nyer.



Az általános iskoláknak pályázni kell és azok az általános 
iskolák kerülnek előterbe, vagy előnyt élvezhetnek, ahol 
bizonyos önrészt sikerül felmutatni. A pályázatban való 
sikeres résztvétel miatt szerepel az előterjesztésben egy 
olyan, hogy a hivatali számítógép-beszerzés is bekerülne a 
központosított közbeszerzési törvény hatálya alá eső 
beszerzések közé. Jegyző úrral, Polgármester úrral erről 
tárgyaltunk, mintegy 2,5 MFt-ot gondolunk a költségvetési 
rendeletbe elhatározott 11 MFt-os keretből itt felhasználni.

A bizottságok állásfoglalásának ismertetését kéreml

S u r á n v i Pál:
Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a Horváth 

István Általános Iskolát és a Bán Aladár Általános Iskolát 7 
igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett javasolja benevezni 
a számítógépes pályázatra, erre a célra 1 millió Ft önrész 
elkülönítését szintén 7 igen szavazattal, 3 tartózkodás 
mellett javasolja.

T ó t h  István:
Pétfürdő Városrész Önkormányzó Testülete 8 igen 

szavazattal a határozati javaslat 1. pontjában a Horváth 
István Általános Iskolát javasolja megjelölni.

Pétfürdő Városrész Önkormányzó Testülete 7 igen 
szavazattal, 1 tartózkodás mellett a határozati javaslat 
elfogadását javasolja.

F a z e k a s  István:
A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság a határozati javaslatot 

5 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett a Bán Aladár 
Általános Iskola és a Horváth István Általános Iskola 
megjelölésével, valamint 6 igen szavazattal 300 eFt 
megjelölésével elfogadásra javasolja a Képviselő- 
testületnek .

S a i t o s János:
Inota Városrész Önkormányzó Testülete 10 igen szavazattal 

az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság javaslatát - a 
Horváth István Általános Iskola és a Bán Aladár Általános 
Iskola informatikai hálózatának kiépítését - támogatja.

T ö r z s ö k  Károly:
Kinek van kérdése?

M o l n á r  László:
Nem rontja-e az esélyt, hogy egy nagyon szűk körről, 

törvényi szinten, középiskolákról van szó. Ha két iskolát 
nevezünk meg a pályázatban, úgy gondolom, hogy esetleg 
célszerűbb lenne egy iskola, én ebben nem kívánok állást 
foglalni, hogy melyik, a kérdésem az lenne, hogy nem 
nagyobbak-e az esélyek, ha egy iskola van egy városból?

T ö r z s ö k  Károly:
Én úgy tudom, hogy az összesítő lapon minden intézmény fel 

van tüntetve, tehát ezzel jelezzük, hogy a város iskolái 
közül az összesből ezt a kettőt támogatja a Képviselő- 
testület. Gyakorlatilag azt hiszem, hogy az esélyeket ezzel 
nem rontjuk.


